

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/51
19 August 1975

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

NEXT MEETING OF THE TSB

Note by the Chairman

It has been decided, after discussions with the three delegations concerned, that the TSB should consider the question of the unilateral measures taken by Australia against the Philippines and Singapore during the meeting scheduled to begin on 15 September 1975. No earlier date on which all three delegations could be represented could be found. Further details on the organization of work during this meeting will be circulated later.

PROCHAINE REUNION DE L'OST

Note du Président

Il a été décidé, après entretiens avec les trois délégations intéressées, que l'OST examinera la question des mesures unilatérales prises par l'Australie contre les Philippines et Singapour au cours de la réunion qui doit commencer le 15 septembre 1975. Il n'a pas été possible de fixer plus tôt une date à laquelle les trois délégations pourraient être représentées. De plus amples renseignements sur l'organisation des travaux de cette réunion seront communiqués plus tard.